
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 8. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1008

Er ministeren enig med Danmarks Fiskeriforening PO i, at det er urimeligt at konkludere,

at der er store problemer med discard af torsk, når tal fra Fiskeristyrelsen viser, at der kun

bliver fanget ca. 1 kg. undermåls torsk per træk, jf. Danmarks Fiskeriforening PO’s hen-

vendelse om overholdelse af landingspligt for torsk i Kattegat i 2019 fra 14. maj 2020

(MOF alm. del – bilag 495)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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